



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

Häagen-Dazs 新

Häagen-Dazs™雪糕月餅企業專享優惠

香港人力資源管理學會會員由即日起至 2024 年 9 月 17 日，可享優惠價訂購雪糕月餅。

2024 年 8 月 19 日前訂購更可享雪糕月餅**早鳥優惠**低至 65 折！

[按此查詢詳情](#)及[按此下載訂購表格](#)

條款及細則

1. 如您想購買 1 – 49 盒月餅，仍然可以填寫以上的訂購單。
2. 所有雪糕月餅券可於指定換領點換領，換領日期由 2024 年 9 月 6 日至 2024 年 9 月 17 日止。
3. 各款雪糕月餅券均數量有限，售完即止。
4. 所有禮券及優惠券只適用於指定換領日期及地點。
5. 如作商業推廣用途，必須事先獲得 General Mills Hong Kong Limited 書面同意。
6. 如有任何爭議，General Mills Hong Kong Limited 保留最終決議權。

如果需要更多詳細信息和信息，請隨時致電 General Mills Hong Kong Limited。

電話：+852 2629 6191 / +852 2629 6175

電郵：KaChing.Chan@genmills.com / HKKW.CorpSales@genmills.com



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

Häagen-Dazs **New**

Häagen-Dazs™ Ice Cream Mooncake Corporate Offer

From now until 17 September 2024, HKIHRM members can order ice cream mooncakes at a discounted price. You can also enjoy an **early bird discount** of up to 35% off on ice cream and mooncakes **before 19 August 2024**.

Please click [HERE](#) for more information and click [HERE](#) to download order form.

Terms & Conditions

1. If you want to purchase 1 – 49 boxes of mooncakes, you can still fill out the order form above.
2. All Ice Cream Mooncake Vouchers are valid only at designated Hong Kong mooncake redemption locations. Redemption period is from 6 September to 17 September 2024.
3. All Ice Cream Mooncake vouchers are available while stock lasts.
4. All vouchers and coupons are redeemed at Hong Kong designated redemption location and period.
5. No vouchers and cash coupons should be used for any trade or promotional purposes without specific written authorisation by General Mills Hong Kong Limited.
6. In case of any dispute, the decision of General Mills Hong Kong Limited shall be final.

If furthermore details and information are needed, please don't hesitate to contact General Mills Hong Kong Limited.

Enquiry: +852 2629 6191 / +852 2629 6175

Email: KaChing.Chan@genmills.com / HKKW.CorpSales@genmills.com